
500 de copii s-au bucurat 
de „Campania cutiilor cu 
daruri” 

DARURI
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De vorbă cu părintele 
paroh Ciprian Panțîru 
despre Sfânta 
Sărbătoare a Nașterii 
Domnului

Artista chitileancă Paula 
Tudor este inventatoarea 
unei tehnici de pictura 
unică în lume. Aflați 
povestea în...

PICTURĂ 

INVESTIȚIE 
Continuă iniţiativele 
edililor de atragere a 
investiţiilor pentru a 
facilita crearea locurilor 
de muncă şi dezvoltarea 
oraşului 

pagina 6

pagina 3

pagina 6

RUDENIUL ARE APĂ 
LA ROBINETE!

Reţeaua de apă curentă 
şi canalizarea din 
Rudeni au intrat în stare 
de funcţionare, probele 
de apă au fost 
certificate, pierderile 
din sistem eliminate şi 
coloana a fost pusă sub 
presiune. Rețeaua a fost 
preluată de către 
operatorul sistemului 
Veolia Apa Servicii, iar 
cetăţenii pot merge să 
încheie contractele de 
furnizare la sucursala 
Veolia din Chitila, în str. 
Lalelelor nr. 41B. Detalii 
la: 021.361.60.25 
(Sucursala Chitila)
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SE DISTRIBUIE GRATUIT

Sărbătoare de lumină şi culoare

Sărbători Fericite 
Chitila!

Sărbătorim Nașterea Mântuitorului, magia Crăciunului și trăim entuziasmul 
unui nou început de an pe care ni-l dorim mai bun. Minunea Naşterii lui 
Iisus, una dintre cele mai mari sărbători ale creştinătăţii, e pragul care ne 
schimbă în bine, pentru că ne aminteşte, oriunde am fi, că ne uneşte sacrul 
legământ al credinţei. Crăciunul este în suflete, nu stă sub un brad. Să-l 
păstrăm acolo pentru tot anul ce vine. Iar magia datinilor să ne aducă lumină 
şi căldură în case şi în suflet şi toate împlinirile frumoase să ne însoţească 
întregul an. Crăciun Luminat de bucurii, alături de cei pe care-i iubiţi şi vă 
iubesc, un an bun, fericire, sănătate şi împliniri vouă, tuturor chitilenilor! Fie 
Chitila casă de oameni buni unde visele se împlinesc!
Să aveţi sărbători minunate!
Primar, Emilian Oprea.

O veste frumoasă vine să lumineze 
mai mult sărbătorile de Crăciun 
ale chitilenilor: membrii cercului 
de pictură de la Şcoala „Prof. Ion 
Vişoiu” au fost invitaţi pentru al 
treilea an consecutiv să-şi expună 
lucrările în cadrul expoziţiei 
naţionale „Icoana - credinţă şi 
tradiţie”, invitaţie care confirmă 
încă o dată, dacă mai era nevoie, 
talentul extraordinar al micilor 
artişti iconari. Expoziţia, al cărei 
vernisaj a avut loc joi, 15 
decembrie, la Teatrul Naţional 
Bucureşti- sub patronajul 

Institutului Român al 
Patrimoniului- reuneşte unele 
dintre cele mai frumoase icoane pe 
sticlă şi pe lemn, lucrate de creatori 
populari din România și este un 
prilej de întâlnire a publicului cu 
arta iconografică contemporană şi 
cu lucrările unor apreciaţi meşteri 
din ţară, între care laureatul titlului 
de Tezaur Uman Viu, Nicu 
Muntean, dar şi singurele pictoriţe 
copii din judeţul Ilfov invitate 
alături de meşteri consacraţi: 
Andrada Matei, Elena Popa sau 
Maria Voicu, din Chitila.

Spectacol deosebit la 
aprinderea luminilor de 
Crăciun 

SĂRBĂTOARE 
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Clădim viitorul oraşului nostru

Ne pregătim să întâmpinăm marea sărbătoare a Nașterii Domnului 
și noul an. Este momentul când ne punem în balanță atât 
realizările, cât și planurile de viitor. Este, desigur, un moment al 
bilanțului și al retrospectivei.
Dragii mei,
Ştiţi cu toţii că anul 2016 a 
lăsat pe harta Chitilei o serie 
de realizări care au făcut-o 
mai frumoasă. Poate că nu 
atât de multe şi de ample pe 
cât ne-am fi dorit, dar cu 
siguranţă importante pentru 
oraş şi pentru cetăţenii săi. 
Una dintre cele mai 
frumoase realizări ale lui 
2016 este Grădinița cu 
program prelungit nr. 2 
„Voinicel Eco”, ridicată de la 
zero după un an întreg de 
muncă intensă, unde 120 de 
micuţi cu vârste între 3 și 6 
ani vor avea șansa să se 
bucure de condiții excelente, 
o grădiniță care, o spun cu 
mândrie, ar putea rivaliza cu 
orice instituție de 
învățământ ultramodernă 
din lume. Să adăugăm 
finalizarea alimentării 
integrale cu apă şi 
canalizarea Rudeniului, 
investiţie care este 
operaţională şi funcţionează 
în parametri prevăzuți de 
normele europene şi să nu 
uităm nici de extinderea 
reţelei de alimentare cu apă 
pe Şoseaua Banatului şi pe 
strada Câmpului, un proiect 
complex cu o valoare de 
aproape 550.000 lei, care a 
inclus şi subtraversarea căii 
ferate şi a reţelelor electrice 
de linie.
Am reuşit, de asemenea, să 
ducem la bun sfârşit 

extinderea integrală în 
întregul cartier Tineret 2 a 
reţelelor de utilităţi de 
interes public: gaze, apă 
curentă, canalizare 
menajeră şi, de curând, a 
fost pusă sub tensiune şi 
reţeaua electrică. În acest 
cartier vom avea, în 
primăvară şi toate străzile 
modernizate şi asfaltate, 
căci suntem în acest 
moment în procesul de 
evaluare a ofertelor celor 9 
participanţi la licitaţia 
deschisă pentru lucrare. Am 
finalizat, tot în cursul anului 
2016, extinderea reţelelor 
de curent electric şi pentru 
cartierul Tineret 3, acum 
aflându-ne în procedura de 
recepţie şi predare către 
ENEL, cu promisiunea că 
locuitorii cartierului vor 
avea instalaţiile de curent 
electric branşate înainte de 
sfârşitul acestui an.
Să mai menţionez o altă 
reuşită: reabilitarea termică 
cu fonduri de la Ministerul 
Dezvoltării (aproximativ 
1.003.000 de lei) a 
blocurilor de locuinţe din 
Şoseaua Banatului nr. 44, 
reabilitare pe care o vom 
continua imediat ce se va 
debloca depunerea de 
proiecte. Am reuşit, de 
asemenea, să redăm 
cetăţenilor oraşului încă un 
obiectiv de care să fie 
mândri: baza sportivă 

UTREC, care era la un pas 
de a fi abandonată, pe care 
am modernizat-o complet, 
tinerii chitileni având acces 
liber şi gratuit la aceasta.
Nu toate proiectele, însă, au 
fost finalizate aşa cum ne-
am fi dorit. Astfel, din cauza 
unei birocraţii prea stufoase 
şi sufocante, nu am reuşit să 
primim în administrare de 
la SNCFR pasajul de la gară 
şi nu am putut începe, în 
2016, modernizarea acestuia 
şi, la fel, nu am reuşit să 
demarăm anul acesta nici 
lucrările de refacere a Casei 
de Cultură, fiindcă 
schimbarea protocoalelor 
ISU ne-a obligat să refacem, 
până acum, de două ori 

proiectele lucrării. Dar vom 
continua şi cu acestea şi 
cred că în 2017 vom reuşi 
să le ducem la bun sfârşit.
Ar mai fi multe de trecut la 
capitolul reuşite ale anului 
pe care tocmai îl încheiem, 
dar ceea ce trebuie să spun 
este că toate acestea n-ar fi 
fost posibile fără echipa de 
specialişti a primăriei, 
oamenii care pun umărul, 
mintea şi sufletele pentru 
ca oraşul nostru să devină 
cu adevărat european şi 
cărora vreau să le 
mulţumesc. Şi nu ar fi fost 
posibile fără voi, 
concetăţenii noştri, cărora 
am încercat să vă fim 
aproape, căci numai 

împreună putem ajunge 
acolo unde ne propunem. 
Dacă 2016 a fost un an bun, 
2017 cu siguranţă va fi mult 
mai bun. Va fi un an în care 
vom consolida cele 
începute și în egală măsură, 
un an plin de începuturi 
pentru viitor.
Vă invit în continuare să 
îmi transmiteţi părerile, 
preocupările şi problemele 
legate de comunitatea 
noastră, direct pe adresa de 
e-mail: 
primar@primariachitila.ro 
sau la audiențele unde vă 
aștept în fiecare marți.

Cu drag,
Emilian Oprea

Întălnire cu primarul tău

Investiţie în timp record
O nouă investiţie a fost finalizată în zona parcului industrial din 
orașul Chitla, cu sprijinul autorităților locale,  a fost construit un 
nou terminal logistic într-un timp record, de doar şase luni

Este vorba despre noul terminal 
logistic modern, complet 
automatizat la standarde 
europene (GDP) al companiei 
Siepcofar Depozit SRL, care va 
fructifica expertiza în distribuție 
farmaceutică existentă în Grupul 
Farmaceutic Dona. Noul depozit 
din Chitila a presupus o investiţie 
de circa patru milioane de euro și 
are o suprafaţă totală de peste 
7.000 de metri pătraţi destinaţi 
atât spaţiului de depozitare, cât şi 
birourilor şi va oferi chitilenilor 
peste 120 de locuri de muncă, de 
la şoferi distribuţie sau lucrători 
depozit, la reprezentanţi de 
vânzări, operatori frigo sau key 
account manageri. Noul depozit va 
fi complet automatizat la 
standarde europene şi va asigura 
întreaga activitate de logistică a 
grupului Dona: asigură 
manipularea (import, depozitare, 
distribuţie) pentru produsele 
farmaceutice, asigură distribuţia 
de medicamente, dezinfectanţi şi 
produse parafarmaceutice pe tot 
teritoriul României, transportul 

fiind realizat cu parc de 
autospeciale autorizate de către 
Ministerul Sănătăţii şi dotate cu 
echipamente pentru menţinerea 
unei temperaturi şi umidităţi 
constante pe întregul traseu.
Construcţia, pornită şi finalizată în 
termenul record de doar şase luni 
de zile, respectă legislaţia 
românească şi este în concordanţă 
cu normele europene, este 
certificată ISO 9001, 14001, 18001 
şi are certificare GDP europeană. 
Depozitul principal, cel în care se 
stochează şi se asigură 
conservarea produselor 
medicamentoase, a produselor 
parafarmecutice, igienico-
cosmetice şi a dispozitivelor 
medicale, este dotat cu un sistem 
de asigurare a temperaturii şi a 
umidităţii necesare conservării 
acestor produse, cu frigidere 
pentru acele produse 
medicamentoase care impun 
condiţii de păstrare speciale, 
precum şi cu spaţii special 
destinate păstrării produselor care 
se supun unor legislaţii specifice. 

Sfaturi pentru o vacanță 
liniștită
Pentru prevenirea furturilor din 
autoturisme:
- Nu lăsați în autoturism bagaje 
sau genți chiar dacă nu conțin 
bunuri de valoare, ele pot atrage 
atenția hoților!
- Nu lăsați în autoturism GPS-ul, 
interfața cd-ului auto, telefoane 
mobile, laptop-uri, camere video 
sau foto, documente, cărți de 
credit sau bani chiar și atunci când 

părăsiți autoturismul pentru scurt 
timp!
Pentru prevenirea furturilor din 
locuinţe:
- În cazul absențelor îndelungate 
de acasă, comunicați acest fapt 
numai persoanelor în care aveți 
mare încredere!
- Dacă locuiți la casă sau la un 
apartament situat la parter, este 
necesar să vă protejați ferestrele 
cu grilaje metalice ale căror capete 
de prindere să fie încastrate în zid!

Știri

Invitaţie la tenis 

Pasionații sportului alb din Chitila se vor bucura să 
afle că din această lună terenul de tenis acoperit 
din cadrul Bazei Sportive din Cartierul Regina 
Maria are un nou sistem de iluminare, mai 
performant. Astfel, iluminatul cu becuri cu sodiu 
de 400 wati a fost înlocuit cu o nouă instalaţie cu 
becuri de tip LED de 150 wati, care consumă mult 
mai puţin, iar calitatea iluminatului este cu peste 
50% mai bună. Terenul de tenis este acoperit cu un 
balon special şi este prevăzut cu o instalație care 
asigură o temperatură optimă în interiorul său, 
astfel că poate fi utilizat fără probleme atât seara, 
cât și în zilele friguroase. Iubitorii de tenis au acces 
pe terenul cu balon în intervalul orar 8 - 23, pe 
baza abonamentelor sau prin închirieri ocazionale, 
care se fac direct la Baza Sportivă.

- Nu lăsați bilete în ușă sau mesaje 
pe robotul telefonic prin al căror 
conținut să informați străinii că ați 
plecat în concediu!
- Evitați găzduirea persoanelor 
despre care nu aveți date concrete și 
verificate!
- În situația în care cheile de la ușa 
de acces v-au fost sustrase împreună 
cu actele de identitate, schimbați de 
urgență sistemele de securitate ale 
locuinței!
- Feriți-vă de persoanele care nu 
prezintă încredere și dezvoltați 
relații de bună vecinătate, vecinii 
sunt foarte importanți, mai ales 
când plecați de la domiciliu!

Poliția Locală Chitila vă urează 
sărbători fericite şi un an nou cu 
bine!

Firmele din 
Chitila angajează 
Câteva companii importante şi 
întreprinderi din oraş au pus la 
dispoziţie oferte de locuri de muncă 
pentru diferite specializări şi 
calificări. Printre ele, Rocco 
Machine sau Laromet S.A. Rudeni, 
dar şi altele. Primăria Chitila, prin 
Biroul Primarului, doreşte să 
sprijine cetăţenii oraşului aflaţi în 
căutarea unui loc de muncă şi a 
decis să se implice facilitând accesul 
celor doritori să aplice pentru 
angajare. Persoanele interesate se 
pot prezenta zilnic, pentru detalii, 
direct la biroul viceprimarului 
Andrei Costel.

Separat există organizate şi spaţii 
destinate depozitării substanţelor 
farmaceutice, substanţelor 
inflamabile şi ambalajelor de uz 
farmaceutic, toate dotate cu rafturi 
din material uşor lavabil şi ignifug, 
precum şi grup social ce cuprinde 
vestiar, spălător şi toaletă. Dona 
este una din cele mai mari reţele de 
farmacii, cu capital integral 
românesc, având o experienţă de 
peste 20 de ani pe piaţa locală şi 

deservind lunar aproximativ 2 
milioane de pacienţi din toată ţara. 
Compania are peste 2300 de 
angajaţi şi numără aproximativ 280 
de farmacii. Grupul de firme Dona a 
obţinut în perioada ianuarie-iunie 
2016 o cifră de afaceri de 471 
milioane de lei, cu 11,5% mai mare 
faţă de semestrul anterior. Pentru 
întregul an 2016, cifra de afaceri 
vizată de Grupul Dona este de peste 
un miliard de lei.

POLIȚIA LOCALĂ CHITILA
BULETIN INFORMATIV

Primăria Chitila a anunţat oficial 
că începând cu data de 9 
decembrie 2016 a fost branşat 
complet sistemul de reţea electrică 
din cartierul Tineret 2 al oraşului. 
Reţeaua a fost recepţionată şi a 
fost preluată de către operatorul 
Enel Muntenia, iar locatarii 
cartierului sunt invitaţi să încheie 
contractele de furnizare a energiei 
electrice şi să programeze cu 
operatorul reţelei branşarea şi 
instalarea contoarelor. 

Informaţiile se pot obţine la Enel 
Distribuţie Muntenia S.A. 
Unitatea Teritorială Chitila, pe 
pagina de e-mail: 
eneldistributie.ro sau la Serviciul 
Call Center al Enel.

Reţea electrică funcţională 
în cartierul Tineret 2 

mailto:primar@primariachitila.ro
mailto:primar@primariachitila.ro


Clădim viitorul oraşului nostru

Ne pregătim să întâmpinăm marea sărbătoare a Nașterii Domnului 
și noul an. Este momentul când ne punem în balanță atât 
realizările, cât și planurile de viitor. Este, desigur, un moment al 
bilanțului și al retrospectivei.
Dragii mei,
Ştiţi cu toţii că anul 2016 a 
lăsat pe harta Chitilei o serie 
de realizări care au făcut-o 
mai frumoasă. Poate că nu 
atât de multe şi de ample pe 
cât ne-am fi dorit, dar cu 
siguranţă importante pentru 
oraş şi pentru cetăţenii săi. 
Una dintre cele mai 
frumoase realizări ale lui 
2016 este Grădinița cu 
program prelungit nr. 2 
„Voinicel Eco”, ridicată de la 
zero după un an întreg de 
muncă intensă, unde 120 de 
micuţi cu vârste între 3 și 6 
ani vor avea șansa să se 
bucure de condiții excelente, 
o grădiniță care, o spun cu 
mândrie, ar putea rivaliza cu 
orice instituție de 
învățământ ultramodernă 
din lume. Să adăugăm 
finalizarea alimentării 
integrale cu apă şi 
canalizarea Rudeniului, 
investiţie care este 
operaţională şi funcţionează 
în parametri prevăzuți de 
normele europene şi să nu 
uităm nici de extinderea 
reţelei de alimentare cu apă 
pe Şoseaua Banatului şi pe 
strada Câmpului, un proiect 
complex cu o valoare de 
aproape 550.000 lei, care a 
inclus şi subtraversarea căii 
ferate şi a reţelelor electrice 
de linie.
Am reuşit, de asemenea, să 
ducem la bun sfârşit 

extinderea integrală în 
întregul cartier Tineret 2 a 
reţelelor de utilităţi de 
interes public: gaze, apă 
curentă, canalizare 
menajeră şi, de curând, a 
fost pusă sub tensiune şi 
reţeaua electrică. În acest 
cartier vom avea, în 
primăvară şi toate străzile 
modernizate şi asfaltate, 
căci suntem în acest 
moment în procesul de 
evaluare a ofertelor celor 9 
participanţi la licitaţia 
deschisă pentru lucrare. Am 
finalizat, tot în cursul anului 
2016, extinderea reţelelor 
de curent electric şi pentru 
cartierul Tineret 3, acum 
aflându-ne în procedura de 
recepţie şi predare către 
ENEL, cu promisiunea că 
locuitorii cartierului vor 
avea instalaţiile de curent 
electric branşate înainte de 
sfârşitul acestui an.
Să mai menţionez o altă 
reuşită: reabilitarea termică 
cu fonduri de la Ministerul 
Dezvoltării (aproximativ 
1.003.000 de lei) a 
blocurilor de locuinţe din 
Şoseaua Banatului nr. 44, 
reabilitare pe care o vom 
continua imediat ce se va 
debloca depunerea de 
proiecte. Am reuşit, de 
asemenea, să redăm 
cetăţenilor oraşului încă un 
obiectiv de care să fie 
mândri: baza sportivă 

UTREC, care era la un pas 
de a fi abandonată, pe care 
am modernizat-o complet, 
tinerii chitileni având acces 
liber şi gratuit la aceasta.
Nu toate proiectele, însă, au 
fost finalizate aşa cum ne-
am fi dorit. Astfel, din cauza 
unei birocraţii prea stufoase 
şi sufocante, nu am reuşit să 
primim în administrare de 
la SNCFR pasajul de la gară 
şi nu am putut începe, în 
2016, modernizarea acestuia 
şi, la fel, nu am reuşit să 
demarăm anul acesta nici 
lucrările de refacere a Casei 
de Cultură, fiindcă 
schimbarea protocoalelor 
ISU ne-a obligat să refacem, 
până acum, de două ori 

proiectele lucrării. Dar vom 
continua şi cu acestea şi 
cred că în 2017 vom reuşi 
să le ducem la bun sfârşit.
Ar mai fi multe de trecut la 
capitolul reuşite ale anului 
pe care tocmai îl încheiem, 
dar ceea ce trebuie să spun 
este că toate acestea n-ar fi 
fost posibile fără echipa de 
specialişti a primăriei, 
oamenii care pun umărul, 
mintea şi sufletele pentru 
ca oraşul nostru să devină 
cu adevărat european şi 
cărora vreau să le 
mulţumesc. Şi nu ar fi fost 
posibile fără voi, 
concetăţenii noştri, cărora 
am încercat să vă fim 
aproape, căci numai 

împreună putem ajunge 
acolo unde ne propunem. 
Dacă 2016 a fost un an bun, 
2017 cu siguranţă va fi mult 
mai bun. Va fi un an în care 
vom consolida cele 
începute și în egală măsură, 
un an plin de începuturi 
pentru viitor.
Vă invit în continuare să 
îmi transmiteţi părerile, 
preocupările şi problemele 
legate de comunitatea 
noastră, direct pe adresa de 
e-mail: 
primar@primariachitila.ro 
sau la audiențele unde vă 
aștept în fiecare marți.

Cu drag,
Emilian Oprea

Întălnire cu primarul tău

Investiţie în timp record
O nouă investiţie a fost finalizată în zona parcului industrial din 
orașul Chitla, cu sprijinul autorităților locale,  a fost construit un 
nou terminal logistic într-un timp record, de doar şase luni

Este vorba despre noul terminal 
logistic modern, complet 
automatizat la standarde 
europene (GDP) al companiei 
Siepcofar Depozit SRL, care va 
fructifica expertiza în distribuție 
farmaceutică existentă în Grupul 
Farmaceutic Dona. Noul depozit 
din Chitila a presupus o investiţie 
de circa patru milioane de euro și 
are o suprafaţă totală de peste 
7.000 de metri pătraţi destinaţi 
atât spaţiului de depozitare, cât şi 
birourilor şi va oferi chitilenilor 
peste 120 de locuri de muncă, de 
la şoferi distribuţie sau lucrători 
depozit, la reprezentanţi de 
vânzări, operatori frigo sau key 
account manageri. Noul depozit va 
fi complet automatizat la 
standarde europene şi va asigura 
întreaga activitate de logistică a 
grupului Dona: asigură 
manipularea (import, depozitare, 
distribuţie) pentru produsele 
farmaceutice, asigură distribuţia 
de medicamente, dezinfectanţi şi 
produse parafarmaceutice pe tot 
teritoriul României, transportul 

fiind realizat cu parc de 
autospeciale autorizate de către 
Ministerul Sănătăţii şi dotate cu 
echipamente pentru menţinerea 
unei temperaturi şi umidităţi 
constante pe întregul traseu.
Construcţia, pornită şi finalizată în 
termenul record de doar şase luni 
de zile, respectă legislaţia 
românească şi este în concordanţă 
cu normele europene, este 
certificată ISO 9001, 14001, 18001 
şi are certificare GDP europeană. 
Depozitul principal, cel în care se 
stochează şi se asigură 
conservarea produselor 
medicamentoase, a produselor 
parafarmecutice, igienico-
cosmetice şi a dispozitivelor 
medicale, este dotat cu un sistem 
de asigurare a temperaturii şi a 
umidităţii necesare conservării 
acestor produse, cu frigidere 
pentru acele produse 
medicamentoase care impun 
condiţii de păstrare speciale, 
precum şi cu spaţii special 
destinate păstrării produselor care 
se supun unor legislaţii specifice. 

Sfaturi pentru o vacanță 
liniștită
Pentru prevenirea furturilor din 
autoturisme:
- Nu lăsați în autoturism bagaje 
sau genți chiar dacă nu conțin 
bunuri de valoare, ele pot atrage 
atenția hoților!
- Nu lăsați în autoturism GPS-ul, 
interfața cd-ului auto, telefoane 
mobile, laptop-uri, camere video 
sau foto, documente, cărți de 
credit sau bani chiar și atunci când 

părăsiți autoturismul pentru scurt 
timp!
Pentru prevenirea furturilor din 
locuinţe:
- În cazul absențelor îndelungate 
de acasă, comunicați acest fapt 
numai persoanelor în care aveți 
mare încredere!
- Dacă locuiți la casă sau la un 
apartament situat la parter, este 
necesar să vă protejați ferestrele 
cu grilaje metalice ale căror capete 
de prindere să fie încastrate în zid!

Știri

Invitaţie la tenis 

Pasionații sportului alb din Chitila se vor bucura să 
afle că din această lună terenul de tenis acoperit 
din cadrul Bazei Sportive din Cartierul Regina 
Maria are un nou sistem de iluminare, mai 
performant. Astfel, iluminatul cu becuri cu sodiu 
de 400 wati a fost înlocuit cu o nouă instalaţie cu 
becuri de tip LED de 150 wati, care consumă mult 
mai puţin, iar calitatea iluminatului este cu peste 
50% mai bună. Terenul de tenis este acoperit cu un 
balon special şi este prevăzut cu o instalație care 
asigură o temperatură optimă în interiorul său, 
astfel că poate fi utilizat fără probleme atât seara, 
cât și în zilele friguroase. Iubitorii de tenis au acces 
pe terenul cu balon în intervalul orar 8 - 23, pe 
baza abonamentelor sau prin închirieri ocazionale, 
care se fac direct la Baza Sportivă.

- Nu lăsați bilete în ușă sau mesaje 
pe robotul telefonic prin al căror 
conținut să informați străinii că ați 
plecat în concediu!
- Evitați găzduirea persoanelor 
despre care nu aveți date concrete și 
verificate!
- În situația în care cheile de la ușa 
de acces v-au fost sustrase împreună 
cu actele de identitate, schimbați de 
urgență sistemele de securitate ale 
locuinței!
- Feriți-vă de persoanele care nu 
prezintă încredere și dezvoltați 
relații de bună vecinătate, vecinii 
sunt foarte importanți, mai ales 
când plecați de la domiciliu!

Poliția Locală Chitila vă urează 
sărbători fericite şi un an nou cu 
bine!

Firmele din 
Chitila angajează 
Câteva companii importante şi 
întreprinderi din oraş au pus la 
dispoziţie oferte de locuri de muncă 
pentru diferite specializări şi 
calificări. Printre ele, Rocco 
Machine sau Laromet S.A. Rudeni, 
dar şi altele. Primăria Chitila, prin 
Biroul Primarului, doreşte să 
sprijine cetăţenii oraşului aflaţi în 
căutarea unui loc de muncă şi a 
decis să se implice facilitând accesul 
celor doritori să aplice pentru 
angajare. Persoanele interesate se 
pot prezenta zilnic, pentru detalii, 
direct la biroul viceprimarului 
Andrei Costel.

Separat există organizate şi spaţii 
destinate depozitării substanţelor 
farmaceutice, substanţelor 
inflamabile şi ambalajelor de uz 
farmaceutic, toate dotate cu rafturi 
din material uşor lavabil şi ignifug, 
precum şi grup social ce cuprinde 
vestiar, spălător şi toaletă. Dona 
este una din cele mai mari reţele de 
farmacii, cu capital integral 
românesc, având o experienţă de 
peste 20 de ani pe piaţa locală şi 

deservind lunar aproximativ 2 
milioane de pacienţi din toată ţara. 
Compania are peste 2300 de 
angajaţi şi numără aproximativ 280 
de farmacii. Grupul de firme Dona a 
obţinut în perioada ianuarie-iunie 
2016 o cifră de afaceri de 471 
milioane de lei, cu 11,5% mai mare 
faţă de semestrul anterior. Pentru 
întregul an 2016, cifra de afaceri 
vizată de Grupul Dona este de peste 
un miliard de lei.

POLIȚIA LOCALĂ CHITILA
BULETIN INFORMATIV

Primăria Chitila a anunţat oficial 
că începând cu data de 9 
decembrie 2016 a fost branşat 
complet sistemul de reţea electrică 
din cartierul Tineret 2 al oraşului. 
Reţeaua a fost recepţionată şi a 
fost preluată de către operatorul 
Enel Muntenia, iar locatarii 
cartierului sunt invitaţi să încheie 
contractele de furnizare a energiei 
electrice şi să programeze cu 
operatorul reţelei branşarea şi 
instalarea contoarelor. 

Informaţiile se pot obţine la Enel 
Distribuţie Muntenia S.A. 
Unitatea Teritorială Chitila, pe 
pagina de e-mail: 
eneldistributie.ro sau la Serviciul 
Call Center al Enel.

Reţea electrică funcţională 
în cartierul Tineret 2 

mailto:primar@primariachitila.ro
mailto:primar@primariachitila.ro


Inventatoarea de 
pictură

Am întâlnit în Chitila o familie de artişti dăruiţi, o familie specială 
de creatori, unită prin iubire şi talent, care scrie de ani întregi o 
poveste de succes şi recunoaştere

Să ajungi în atelierul 
pictoriţei Paula Tudor şi al 
soţului ei, meşterul popular 
Tudor Manciulea, o casă 
frumoasă, cu fronton 
pictat, pitită undeva pe o 
străduţă liniştită, în 
apropiere de gara Chitilei, 
nu-i un lucru foarte greu. 
În primul rând fiindcă o 
ştiu toţi cei care iubesc arta 
autentic-tradiţională şi apoi 
pentru că ea este singura 
creatoare din România care 
a inventat şi brevetat o 
metodă de pictură unică, 
suprapunând culoarea în 
adâncurile fibrei curate a 
lemnului, adusă la lumină 
de şlefuirea lungă şi 
migăloasă. De abia după ce 
treci pragul artiştilor 
chitileni începe greul. Să 
înţelegi tehnica după care 
formele şi culorile unicat, 
nuanţate delicat ca nişte 
petale de flori şi 
prospeţimea miniaturală a 
picturii se aşază şi umplu 
fiecare centimetru al 
lemnului şi-l schimbă în 
pictură, în artă. Fibre de un 
galben-auriu ca mierea, 
prelungite subţire în altele 
firave, transparente, de-
abia cât unghia de groase, 
ce capătă forme complicate 
schimbătoare, prelungite 
din simbol în alt simbol, 
fiecare din ele un unicat, 

fiindcă niciunul nu 
seamănă cu celălalt. „Am 
luat lemnul cu fibră 
pronunțată, cu o cadență 
mai apropiată sau mai 
îndepărtată, l-am șlefuit; 
am fost atât de fascinată 
încât am zis că nu pot să îl 
acopăr cu vopsea şi am 
ajuns la un compromis: am 
pictat printre fibre, cu o 
pensulă fină-fină, creând 
astfel un grilaj între privitor 
și imaginea propriu-zisă. 
Am încercat să fac o 
simbioză între icoană și 
lemnul armonios, care 
formează un tot. Imaginea 
pictată pare incompletă, 
dar e o provocare pentru 
privitor, care devine el 
însuşi creator al picturii”, 
explică artista metoda sa, 
care este unică în lume şi a 
fost brevetată la Oficiul de 
Stat pentru Invenții și 
Mărci. Povesteşte că, după 
ce împlinise frumoasa 
vârstă de 60 de ani, chiar la 
finalul unei perioade de 
lucru intens în care a 
decorat sălile Spitalului 
Monza din București, şi 
după o expoziţie ce a 
cunoscut un succes 
extraordinar la Accademia 
di Romania din Italia, şi-a 
schimbat radical stilul de 
pictură. A abordat un alt 
mod de a picta, fuzionând 

„Fericirea stă în 
ajutorarea celorlalţi”

Nașterea Domnului sau Crăciunul este primul praznic împărătesc 
cu dată fixă, serbat de către credincioși pe 25 decembrie după 
calendarul gregorian.

culorile într-o îmbinare a 
figurativului clasic cu 
abstractul, două stiluri 
aparent incompatibile, care 
aduc lucrărilor sale un plus 
de mister.
Noua sa abordare este o 
metamorfoză, explică 
artista, un amestec al mai 
multor curente artistice: 
suprarealismul, pictura 
metafizică şi influențele 
marilor clasici. „Elementul 
figurativ integrat pe o 
suprafață abstractă nu 
pierde din culoarea proprie, 
ci capătă noi sensuri ce par 
venite dintr-o lume paralelă. 
Creez, astfel, tablouri cu 
teme unice, care provoacă la 
interogații și meditații, 
dincolo de ceea ce e concret 
în lumea palpabilă, lucrări 
care abundă în simetrii 
neaşteptate între obiectul 
concret, pe de o parte, și 
difuz, misterios, transfigurat 
pe de alta”, spune Paula 
Tudor, despre noua sa 
abordare artistică.
Privite de aproape, lucrările 
Paulei sunt o lume 
fascinantă cu care trebuie să 
te obişnuieşti, pentru că 
acolo totul e semn. 
Descifrezi semne ale 
bucuriei şi ale tristeţii, ale 
Soarelui şi Lunii, ale nunţii, 
ale naşterii, ale lui 
Dumnezeu, semne ale 

evenimentelor mari din viaţa 
unui om. Linii-simboluri, 
unite pe pânză ori adâncite 
în fibra lemnului, 
continuate, prelungite unele 
într-altele, săpate acolo în 
feluri nemaiîntâlnite. Un 
păienjeniş de culoare, fiecare 
nuanţă ilustrând parcă un 
destin şi în care ghiceşti 
înţelesuri pe care aparenţele 
vor să le ascundă. Poveşti în 
imagini, gingaşe ca nişte 
versuri pe care le dictează 
tristeţea sau bucuria. Sau 
dorinţele. Sau visele. 
Imagini subtile de dragoste, 
de regret ori de rugăciune.
Drumul său în artă, presărat 
cu recunoaşteri, n-a fost 
uşor, dar nimic din el un 
arată regretul că l-a ales. 
Paula Tudor are 61 de ani, s-
a născut la Niculițel, în 
Dobrogea, a studiat la 
Academia de Arte Frumoase 
„Nicolae Grigorescu” şi este 
membru al Uniunii Artiștilor 
Plastici din România din 
anul 1994. Are peste 45 de 
expoziții personale cu care a 
făcut aproape ocolul lumii 
pornind din Bucureşti, 
picturile sale sunt reproduse 
pe copertele unor volume 
importante din cultura 
română, iar operele sale se 
regăsesc în colecţii private 
din România, Statele Unite, 
Japonia, Franţa, Italia, 

Germania, Grecia, Suedia, 
Belgia, Turcia, Siria ori 
Israel. Despre întâlnirea cu 
Tudor, soţul său şi despre 
dragostea care i-a unit, 
povesteşte delicat şi discret: 
„Pe Tudor l-am cunoscut în 
anul 1990, pentru că aveam 
nevoie de cineva să-mi facă 
rame pentru tablouri. I-a 
luat un an ca să facă primele 
rame care să-mi placă, dar 
cum el are talentul de a vrea 
să le facă perfect pe toate, a 
învăţat singur-singurel să 
lucreze lemnul şi acum din 
mâinile lui ies adevărate 
minuni de artă populară. 
Face oglinzi, ceasuri, scaune, 
mese, lăzi de zestre, 
continuând ceea ce făceau 
meşterii populari, dar 
adaptându-le vremurilor de 
azi, are mulţime de comenzi 
şi merge cu lucrările sale la 
târgurile din ţară, dar şi la 
multe de peste hotare”.
Cum e deci, viaţa unei 
familii de artişti? Râde, râd 
amândoi de fapt: „Cum să-ţi 
spun? E un alt ritm al 
curgerii timpului. E liniştită, 
calmă şi, să ştii, grea. E 
lucrul nostru, creaţiile, dar şi 
trebăluitul la casă, gătitul. 
Este o zonă de confort 
profund unde viaţa se 
derulează în limitele 
normalului. Ale unui normal 
artistic, ca să spun aşa”.

Pveste de scucces

Despre semnificaţiile profund 
creştine ale sărbătorii Naşterii, 
despre post, fericire şi ajutor, ca şi 
despre tradiţie şi modernitate, am 
stat de vorbă cu părintele Ciprian 
Panţîru, parohul Bisericii „Sf. Ioan 
Botezătorul” din Chitila:

Părinte Ciprian, trăim cu toţii 
în aceste zile luminata 
sărbătoare a Naşterii 
Domnului, iar pregătirile sunt 
în toi în fiecare casă. Cum 
trebuie să ne pregătim pentru 
a primi aşa cum se cuvine 
această mare sărbătoare?
Aşa cum aţi remarcat, în aceste zile 
oamenii se pregătesc de momentul 
Crăciunului. Spun moment 
deoarece pentru mulţi oameni nu 
mai este o sărbătoare, ci un 
moment din viaţa lor, un 
eveniment festiv pentru care 
trebuie să se pregătească temeinic. 
Dar pentru un creştin autentic, 
pregătirile trebuie să fie nu doar 
trupeşti, ci şi sufleteşti. Nu trebuie 
să facem doar curăţenie în case, să 
umplem mesele de bucate, să ne 
înnoim garderoba, să ne 
împodobim de sărbătoare casele, ci 
trebuie să ne îngrijim şi de suflet.

Ce trebuie să facă în această zi 
un adevărat creştin?
Pregătirea pentru sărbătoarea 
Naşterii Domnului Iisus Hristos 
debutează odată cu începutul 
postului. Trebuie să ţinem tot 
postul, să participăm la slujbele 
bisericeşti şi să facem fapte de 
milostenie, ajutându-i pe cei care 
au nevoie de ajutor. Fiecare dintre 

noi are o haină pe care nu o mai 
poartă sau vreun alt articol de 
îmbrăcăminte de care nu mai avem 
nevoie. Aruncăm, de asemenea, 
prea multă mâncare la gunoi, în 
timp ce unii mor de foame sau 
mănâncă doar o dată la câteva zile. 
Există destui oameni săraci care au 
nevoie de ajutor. Trebuie să ne 
jertfim, aşadar, nu doar din cele ale 
noastre, ci şi din timpul nostru. 
Este importantă apoi şi primenirea 
de păcate prin taina Spovedaniei şi 
hrănirea sufletului prin taina 
Sfintei Împărtăşanii. Doar curaţi 
sufleteşte ne putem apropia de 
Mântuitorul Iisus Hristos şi putem 
deveni părtaşi cu Hristos prin 
Sfânta Împărtăşanie.

Care este semnificaţia 
sărbătorii? De ce aşteptăm 
venirea lui Moş Crăciun şi nu 
sărbătoarea Naşterii 
Domnului?
Aşteptăm venirea lui Moş Crăciun 
pentru că trăim într-o lume în care 
suntem educaţi a fi consumatori de 
produse nu creştini practicanţi. Se 
pune accentul pe cadouri, pe mese 
îmbelşugate, pe fericirea de a primi 
ceva material, orice. Mântuirea 
adusă de Pruncul Hristos a devenit 
un lucru pe care creştinii de astăzi 
nu îl mai iau în seamă, nu îl mai 
preţuiesc. Am devenit trupeşti şi 
axaţi pe material, spiritualul din 
noi fiind pe moarte.

Cum percepe tânăra generaţie 
sărbătoarea Crăciunului?
O mare parte din tinerii de azi, 
educaţi în spiritul dictonului 
„Trăieşte clipa”, se lasă angrenaţi 
de rotiţele societăţii de consum din 
care facem toţi parte. Omul aleargă 
neobosit după fericire. Fericirea 
temporară şi distrugătoare oferită 
de lumea de astăzi prin alcool, 
droguri, senzaţii tari etc. obosesc 
atât trupul, cât şi sufletul. 
Inevitabil însă, oricine va ajunge la 
un moment dat să se întâlnească cu 
spaţiul bisericii.

Se poate vorbi de o receptare 
mai bună a cuvântului 
Evangheliei printre tinerii 
chitileni?
Îndrăznesc să sper că da. Chiar 

dacă avem statutul de oraş, suntem 
un oraş închegat pe o unitate 
teritorială nu prea întinsă, în care 
aproape toată lumea cunoaşte pe 
toată lumea. Preoţii slujitori sunt 
din sânul comunităţii, lucru care 
constituie un atu. Fac parte din 
comunitate. Au crescut odată cu 
ceilalţi enoriaşi şi sunt credibili ca 
slujitori ai Evangheliei, prin faptele 
lor.

Mai regăsiți în comunitatea Chitilei 
valori creștine stabile, așa cum 
erau cu ceva ani în urmă, sau 
credeţi că s-a pierdut ceva din 
dimensiunea spirituală a 
sărbătorii, că glorifică mai degrabă 
consumul?
Într-adevăr, am devenit şi noi 
înşine tributari valorilor eronate de 
astăzi. S-a exploatat de către social 
înclinaţia creştină de a fi mai bun 
prin oferirea unui cadou 
persoanelor nevoiaşe. Numai că s-a 
întors această dispoziţie naturală 
de a dărui într-o pornire pătimaşă 
şi egoistă de a dărui şi a face 
cadouri nu celor care au nevoie de 
ele, adică săracilor, ci familiei, 
cunoscuţilor etc., cadouri cât mai 
scumpe, de care uneori nici nu au 
nevoie.

Reţelele de socializare 
influenţează, într-un fel sau 
altul, valorile tinerei 
generaţii?
Da. Suntem atât de ocupaţi încât 
nu mai digerăm informaţiile 
primite din diverse surse. Tinerii 
sunt dornici să fie implicaţi, să fie 
ascultaţi, să fie luaţi în seamă, să 
ajute, să facă ceva ce contează... 
dar uneori sunt îndreptaţi în 
direcţii greşite, tocmai deoarece 
sunt o forţă care are puterea să 
schimbe. Îi invităm să vină alături 
de preoţii bisericii să ajute la 
săvârşirea faptelor bune, să facă 
lucruri care contează, lucruri care 
aduc bucurie în suflet. 

Ce mesaj le transmiteţi 
chitilenilor, şi nu numai, de 
sfânta sărbătoare a Naşterii 
Domnului?
În primul rând, le urez tuturor 
sănătate şi linişte sufletească. Apoi 
le doresc să nu se lase copleşiţi de 
greutăţile vieţii care de cele mai 
multe ori ne răpesc bucuria de a 
trăi. Hristos este speranţa noastră. 
Să nu renunţăm la credinţa noastră 
în Dumnezeu pentru lucruri care 
provoacă doar o fericire temporară.

Interviu
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soţului ei, meşterul popular 
Tudor Manciulea, o casă 
frumoasă, cu fronton 
pictat, pitită undeva pe o 
străduţă liniştită, în 
apropiere de gara Chitilei, 
nu-i un lucru foarte greu. 
În primul rând fiindcă o 
ştiu toţi cei care iubesc arta 
autentic-tradiţională şi apoi 
pentru că ea este singura 
creatoare din România care 
a inventat şi brevetat o 
metodă de pictură unică, 
suprapunând culoarea în 
adâncurile fibrei curate a 
lemnului, adusă la lumină 
de şlefuirea lungă şi 
migăloasă. De abia după ce 
treci pragul artiştilor 
chitileni începe greul. Să 
înţelegi tehnica după care 
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fiecare centimetru al 
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pictură, în artă. Fibre de un 
galben-auriu ca mierea, 
prelungite subţire în altele 
firave, transparente, de-
abia cât unghia de groase, 
ce capătă forme complicate 
schimbătoare, prelungite 
din simbol în alt simbol, 
fiecare din ele un unicat, 

fiindcă niciunul nu 
seamănă cu celălalt. „Am 
luat lemnul cu fibră 
pronunțată, cu o cadență 
mai apropiată sau mai 
îndepărtată, l-am șlefuit; 
am fost atât de fascinată 
încât am zis că nu pot să îl 
acopăr cu vopsea şi am 
ajuns la un compromis: am 
pictat printre fibre, cu o 
pensulă fină-fină, creând 
astfel un grilaj între privitor 
și imaginea propriu-zisă. 
Am încercat să fac o 
simbioză între icoană și 
lemnul armonios, care 
formează un tot. Imaginea 
pictată pare incompletă, 
dar e o provocare pentru 
privitor, care devine el 
însuşi creator al picturii”, 
explică artista metoda sa, 
care este unică în lume şi a 
fost brevetată la Oficiul de 
Stat pentru Invenții și 
Mărci. Povesteşte că, după 
ce împlinise frumoasa 
vârstă de 60 de ani, chiar la 
finalul unei perioade de 
lucru intens în care a 
decorat sălile Spitalului 
Monza din București, şi 
după o expoziţie ce a 
cunoscut un succes 
extraordinar la Accademia 
di Romania din Italia, şi-a 
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pictură. A abordat un alt 
mod de a picta, fuzionând 
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cu dată fixă, serbat de către credincioși pe 25 decembrie după 
calendarul gregorian.

culorile într-o îmbinare a 
figurativului clasic cu 
abstractul, două stiluri 
aparent incompatibile, care 
aduc lucrărilor sale un plus 
de mister.
Noua sa abordare este o 
metamorfoză, explică 
artista, un amestec al mai 
multor curente artistice: 
suprarealismul, pictura 
metafizică şi influențele 
marilor clasici. „Elementul 
figurativ integrat pe o 
suprafață abstractă nu 
pierde din culoarea proprie, 
ci capătă noi sensuri ce par 
venite dintr-o lume paralelă. 
Creez, astfel, tablouri cu 
teme unice, care provoacă la 
interogații și meditații, 
dincolo de ceea ce e concret 
în lumea palpabilă, lucrări 
care abundă în simetrii 
neaşteptate între obiectul 
concret, pe de o parte, și 
difuz, misterios, transfigurat 
pe de alta”, spune Paula 
Tudor, despre noua sa 
abordare artistică.
Privite de aproape, lucrările 
Paulei sunt o lume 
fascinantă cu care trebuie să 
te obişnuieşti, pentru că 
acolo totul e semn. 
Descifrezi semne ale 
bucuriei şi ale tristeţii, ale 
Soarelui şi Lunii, ale nunţii, 
ale naşterii, ale lui 
Dumnezeu, semne ale 

evenimentelor mari din viaţa 
unui om. Linii-simboluri, 
unite pe pânză ori adâncite 
în fibra lemnului, 
continuate, prelungite unele 
într-altele, săpate acolo în 
feluri nemaiîntâlnite. Un 
păienjeniş de culoare, fiecare 
nuanţă ilustrând parcă un 
destin şi în care ghiceşti 
înţelesuri pe care aparenţele 
vor să le ascundă. Poveşti în 
imagini, gingaşe ca nişte 
versuri pe care le dictează 
tristeţea sau bucuria. Sau 
dorinţele. Sau visele. 
Imagini subtile de dragoste, 
de regret ori de rugăciune.
Drumul său în artă, presărat 
cu recunoaşteri, n-a fost 
uşor, dar nimic din el un 
arată regretul că l-a ales. 
Paula Tudor are 61 de ani, s-
a născut la Niculițel, în 
Dobrogea, a studiat la 
Academia de Arte Frumoase 
„Nicolae Grigorescu” şi este 
membru al Uniunii Artiștilor 
Plastici din România din 
anul 1994. Are peste 45 de 
expoziții personale cu care a 
făcut aproape ocolul lumii 
pornind din Bucureşti, 
picturile sale sunt reproduse 
pe copertele unor volume 
importante din cultura 
română, iar operele sale se 
regăsesc în colecţii private 
din România, Statele Unite, 
Japonia, Franţa, Italia, 

Germania, Grecia, Suedia, 
Belgia, Turcia, Siria ori 
Israel. Despre întâlnirea cu 
Tudor, soţul său şi despre 
dragostea care i-a unit, 
povesteşte delicat şi discret: 
„Pe Tudor l-am cunoscut în 
anul 1990, pentru că aveam 
nevoie de cineva să-mi facă 
rame pentru tablouri. I-a 
luat un an ca să facă primele 
rame care să-mi placă, dar 
cum el are talentul de a vrea 
să le facă perfect pe toate, a 
învăţat singur-singurel să 
lucreze lemnul şi acum din 
mâinile lui ies adevărate 
minuni de artă populară. 
Face oglinzi, ceasuri, scaune, 
mese, lăzi de zestre, 
continuând ceea ce făceau 
meşterii populari, dar 
adaptându-le vremurilor de 
azi, are mulţime de comenzi 
şi merge cu lucrările sale la 
târgurile din ţară, dar şi la 
multe de peste hotare”.
Cum e deci, viaţa unei 
familii de artişti? Râde, râd 
amândoi de fapt: „Cum să-ţi 
spun? E un alt ritm al 
curgerii timpului. E liniştită, 
calmă şi, să ştii, grea. E 
lucrul nostru, creaţiile, dar şi 
trebăluitul la casă, gătitul. 
Este o zonă de confort 
profund unde viaţa se 
derulează în limitele 
normalului. Ale unui normal 
artistic, ca să spun aşa”.

Pveste de scucces

Despre semnificaţiile profund 
creştine ale sărbătorii Naşterii, 
despre post, fericire şi ajutor, ca şi 
despre tradiţie şi modernitate, am 
stat de vorbă cu părintele Ciprian 
Panţîru, parohul Bisericii „Sf. Ioan 
Botezătorul” din Chitila:

Părinte Ciprian, trăim cu toţii 
în aceste zile luminata 
sărbătoare a Naşterii 
Domnului, iar pregătirile sunt 
în toi în fiecare casă. Cum 
trebuie să ne pregătim pentru 
a primi aşa cum se cuvine 
această mare sărbătoare?
Aşa cum aţi remarcat, în aceste zile 
oamenii se pregătesc de momentul 
Crăciunului. Spun moment 
deoarece pentru mulţi oameni nu 
mai este o sărbătoare, ci un 
moment din viaţa lor, un 
eveniment festiv pentru care 
trebuie să se pregătească temeinic. 
Dar pentru un creştin autentic, 
pregătirile trebuie să fie nu doar 
trupeşti, ci şi sufleteşti. Nu trebuie 
să facem doar curăţenie în case, să 
umplem mesele de bucate, să ne 
înnoim garderoba, să ne 
împodobim de sărbătoare casele, ci 
trebuie să ne îngrijim şi de suflet.

Ce trebuie să facă în această zi 
un adevărat creştin?
Pregătirea pentru sărbătoarea 
Naşterii Domnului Iisus Hristos 
debutează odată cu începutul 
postului. Trebuie să ţinem tot 
postul, să participăm la slujbele 
bisericeşti şi să facem fapte de 
milostenie, ajutându-i pe cei care 
au nevoie de ajutor. Fiecare dintre 

noi are o haină pe care nu o mai 
poartă sau vreun alt articol de 
îmbrăcăminte de care nu mai avem 
nevoie. Aruncăm, de asemenea, 
prea multă mâncare la gunoi, în 
timp ce unii mor de foame sau 
mănâncă doar o dată la câteva zile. 
Există destui oameni săraci care au 
nevoie de ajutor. Trebuie să ne 
jertfim, aşadar, nu doar din cele ale 
noastre, ci şi din timpul nostru. 
Este importantă apoi şi primenirea 
de păcate prin taina Spovedaniei şi 
hrănirea sufletului prin taina 
Sfintei Împărtăşanii. Doar curaţi 
sufleteşte ne putem apropia de 
Mântuitorul Iisus Hristos şi putem 
deveni părtaşi cu Hristos prin 
Sfânta Împărtăşanie.

Care este semnificaţia 
sărbătorii? De ce aşteptăm 
venirea lui Moş Crăciun şi nu 
sărbătoarea Naşterii 
Domnului?
Aşteptăm venirea lui Moş Crăciun 
pentru că trăim într-o lume în care 
suntem educaţi a fi consumatori de 
produse nu creştini practicanţi. Se 
pune accentul pe cadouri, pe mese 
îmbelşugate, pe fericirea de a primi 
ceva material, orice. Mântuirea 
adusă de Pruncul Hristos a devenit 
un lucru pe care creştinii de astăzi 
nu îl mai iau în seamă, nu îl mai 
preţuiesc. Am devenit trupeşti şi 
axaţi pe material, spiritualul din 
noi fiind pe moarte.

Cum percepe tânăra generaţie 
sărbătoarea Crăciunului?
O mare parte din tinerii de azi, 
educaţi în spiritul dictonului 
„Trăieşte clipa”, se lasă angrenaţi 
de rotiţele societăţii de consum din 
care facem toţi parte. Omul aleargă 
neobosit după fericire. Fericirea 
temporară şi distrugătoare oferită 
de lumea de astăzi prin alcool, 
droguri, senzaţii tari etc. obosesc 
atât trupul, cât şi sufletul. 
Inevitabil însă, oricine va ajunge la 
un moment dat să se întâlnească cu 
spaţiul bisericii.

Se poate vorbi de o receptare 
mai bună a cuvântului 
Evangheliei printre tinerii 
chitileni?
Îndrăznesc să sper că da. Chiar 

dacă avem statutul de oraş, suntem 
un oraş închegat pe o unitate 
teritorială nu prea întinsă, în care 
aproape toată lumea cunoaşte pe 
toată lumea. Preoţii slujitori sunt 
din sânul comunităţii, lucru care 
constituie un atu. Fac parte din 
comunitate. Au crescut odată cu 
ceilalţi enoriaşi şi sunt credibili ca 
slujitori ai Evangheliei, prin faptele 
lor.

Mai regăsiți în comunitatea Chitilei 
valori creștine stabile, așa cum 
erau cu ceva ani în urmă, sau 
credeţi că s-a pierdut ceva din 
dimensiunea spirituală a 
sărbătorii, că glorifică mai degrabă 
consumul?
Într-adevăr, am devenit şi noi 
înşine tributari valorilor eronate de 
astăzi. S-a exploatat de către social 
înclinaţia creştină de a fi mai bun 
prin oferirea unui cadou 
persoanelor nevoiaşe. Numai că s-a 
întors această dispoziţie naturală 
de a dărui într-o pornire pătimaşă 
şi egoistă de a dărui şi a face 
cadouri nu celor care au nevoie de 
ele, adică săracilor, ci familiei, 
cunoscuţilor etc., cadouri cât mai 
scumpe, de care uneori nici nu au 
nevoie.

Reţelele de socializare 
influenţează, într-un fel sau 
altul, valorile tinerei 
generaţii?
Da. Suntem atât de ocupaţi încât 
nu mai digerăm informaţiile 
primite din diverse surse. Tinerii 
sunt dornici să fie implicaţi, să fie 
ascultaţi, să fie luaţi în seamă, să 
ajute, să facă ceva ce contează... 
dar uneori sunt îndreptaţi în 
direcţii greşite, tocmai deoarece 
sunt o forţă care are puterea să 
schimbe. Îi invităm să vină alături 
de preoţii bisericii să ajute la 
săvârşirea faptelor bune, să facă 
lucruri care contează, lucruri care 
aduc bucurie în suflet. 

Ce mesaj le transmiteţi 
chitilenilor, şi nu numai, de 
sfânta sărbătoare a Naşterii 
Domnului?
În primul rând, le urez tuturor 
sănătate şi linişte sufletească. Apoi 
le doresc să nu se lase copleşiţi de 
greutăţile vieţii care de cele mai 
multe ori ne răpesc bucuria de a 
trăi. Hristos este speranţa noastră. 
Să nu renunţăm la credinţa noastră 
în Dumnezeu pentru lucruri care 
provoacă doar o fericire temporară.

Interviu



Trei, doi, unu... Crăciun!
Chitila a trăit şi în 2016 spectacolul magic al aprinderii luminilor de 
Crăciun în bradul uriaş aşezat în parcul Casei de Cultură, eveniment 
născut în urmă cu câţiva ani la iniţiativa primarului Emilian Oprea 
şi care a devenit deja tradiţie a oraşului

Festivitatea impresionantă, 
desfăşurată aşa cum ne-am 
obişnuit cu toţii, în ziua de 
Sfântul Nicolae, a fost 
urmată şi de aprinderea 
luminilor care împodobesc 
parcurile şi străzile Chitilei, 
a decoraţiunilor 
strălucitoare, ghirlandelor 
cu lumini colorate şi 
figurinelor de tot felul, 
iluminaţie care dă semnul 
începutului Sărbătorilor de 
Iarnă în oraş. Atmosfera 
evenimentului organizat de 
Primăria orașului Chitila cu 
sprijinul Fundației „Pro 
Chitila” a fost fierbinte în 
ciuda frigului pătrunzător, 
alături de organizatori 
venind o mulţime de 
chitileni dornici să ia parte 
la spectacolul deosebit. Au 
fost foarte mulţi copii, au 
fost părinţi şi bunici, rude şi 

prieteni, au fost tineri, dar 
şi seniori ai oraşului, veniţi 
cu toţii să se bucure de 
bradul uriaş îmbrăcat în 
perdea de lumini, semn al 
renaşterii şi al sărbătorii. În 
jurul bradului, luminat de 
sute de beculeţe şi 
ghirlande, împodobit cu 
figurine strălucitoare, 
globuri şi beteală argintie, 
s-au strâns și mulți invitaţi 
alături de edilii oraşului, de 
oficialităţi, consilieri locali 
şi membri ai comunităţii, 
toţi aşteptând cu nerăbdare 
spectacolul artistic 
organizat cu acest prilej.

Recitalul talentelor
Startul l-au dat cei mai mici 
artişti ai Chitilei, copiii 
talentaţi de la Grădinița 
„Voinicel”, coordonaţi de 
educatoarele Elena Ciulacu 

și Irina Adam, al căror 
recital a cuprins colinde: 
„Domn, Domn să-nălțăm!” 
şi „Un altfel de colind”, dar 
și un savuros dans pe 
melodia „Jingle bells” şi 
care a fost aplaudat din 
toată inima de părinţii lor 
mândri, dar şi de toţi cei 
prezenţi. Emoţia stârnită de 
versurile colindelor 
străvechi, venite din bătrâni 
şi dedicate Naşterii, s-a 
amplificat la urcarea pe 
scenă a Ansamblului 
folcloric vocal-instrumental 
„Doruleţul”, coordonat de 
prof. Gheorghe Georgescu, 
prezenţe constante în 
spectacolele organizate în 
oraş şi de curând invitaţi să 
cânte la concertul aniversar 
al formației „Bere Gratis” 
alături de maestrul 
Gheorghe Zamfir.
Au urmat, însoțite de 
prezentarea inspirată a 
Nadinei Negoiță, voluntar al 
fundației „Pro Chitila”, alte 
talente locale aplaudate la 
scenă dechisă: micuții 
dansatori de la Clubul de 
dans sportiv Chitila, 
îndrumați de prof. Bogdan 
Stănescu, ce au încântat 
invitaţii cu graţia lor, dar şi 
Antonia Grigore, 
câștigătoarea Premiului I la 
Festivalul Tinereții 2012. 
Apoi aplauzele au avut 
drept ţintă piesele cântate 

O săptămână specială 
La Şcoala Gimnazială „Prof. Ion Vișoiu” din Chitila s-a desfăşurat 
cea mai frumoasa săptămână de şcoală a acestui semestru, cea din 
cadrul Programului Educaţional „Şcoala altfel”.

Copiii s-au pregatit pentru venirea lui Moş Crăciun

Programul „Şcoala altfel” a 
avut loc vreme de cinci zile 
în toate clasele din toate 
instituţiile de învăţământ 
din Chitila, după un orar 
special, care a cuprins o 
mulţime de activităţi cu 
caracter nonformal stabilite 
din timp de către cadrele 
didactice împreună cu 
elevii şi părinţii lor şi care 
au fost menite să dezvolte 
cunoştinţele şi aptitudinile 
elevilor în diferite domenii. 
În această săptămână, 
porţile şcolilor chitilene au 
fost deschise pentru a 
permite invitaţilor – 
părinţi, colegi, 

reprezentanţi ai unor 
asociaţii sau organizaţii 
nonguvernamentale 
partenere ale programului - 
să ia parte la cele mai 
interesante activităţi alături 
de copii şi de profesorii lor. 
„Plecând de la opțiunile 
elevilor exprimate în cadrul 
orelor de dirigenție, dar și 
pe baza opțiunilor 
părinților exprimate în 
cadrul ședințelor cu 
părinții, fiecare Comisie 
Metodică a elaborat un 
plan de activități cu 
obiective precise, iar 
cadrele didactice ale școlii 
au desfășurat, pentru elevi 
și împreună cu aceștia, o 
serie de activități, care mai 
de care mai interesante. 
Dintre acestea enumerăm: 
Logică și perspicacitate, 
Literatură și film, O altfel 
de istorie, Viitorul începe 
azi - orientare școlară, Jack 
and the Beantalk - atelier 
de teatru, Cupa 
speranțelor, Şi eu mănânc 
sănătos, Educație sexuală, 
Cartea trasă în ciocolată, 
Deciziile mele, Jocul minţii, 
iar pentru copiii din 
învăţământul preşcolar şi 
primar: Şi noi suntem 

actori, Carnavalul 
personajelor, Micii cofetari, 
Micii cercetători, Minte 
sănătoasă, EcoJucării, 
Ajutăm Planeta Pământ, 
Salata de fructe, Jocuri 
Mind Lab, Clubul de 
lectură, ABC rutier şi multe 
altele.
S-au bucurat de un interes 
sporit și au avut un număr 
foarte mare de participanți 
din rândul elevilor 
următoarele activități: 
Concursul interjudeţean de 
Limba Română „Sunt suflet 
din sufletul neamului meu” 
coordonat de prof. dr. Ioan 
Gheorghişor, Atelierul de 
Ceramică din Chitila unde 
copiii au realizat obiecte 
din ceramică, „Târgul de 
toamnă” desfăşurat în Sala 
de Sport a Şcolii 
gimnaziale, unde cei peste 
400 de copii participanţi au 
realizat (ajutați de părinţi) 
produse din seminţe, 
frunze, aranjamente inedite 
din frunze şi flori uscate, 
prăjituri, iar prin vânzarea 
acestora s-a constituit un 
fond financiar al claselor 
participante din care se vor 
cumpăra cele necesare la 
clasă, dar şi „Drepturile 

omului - universalitate sau 
privilegiu?”, o activitate 
coordonată de prof. Felicia 
Ion şi prof. Ştefania 
Duminică. Aceasta din urmă 
a avut trei secţiuni: o 
culegere de eseuri ale elevilor 
pe tema menţionată, o 
secţiune cu titlul „Drepturile 
omului în poveşti” şi 
vernisajul unei expoziţii de 
desene realizate de copii, pe 
această temă, iar ocupanţii 
primelor trei locuri la fiecare 
secțiune ale acestei activităţi 
au primit premii din partea 
Institutului Român pentru 
Drepturile omului”, ne-a 

precizat profesoara Felicia 
Ion, coordonator al 
proiectelor şi programelor 
educative din şcoala „Ion 
Vişoiu”.
De asemenea, în această 
perioadă, prof. Felicia Ion a 
reușit să încheie parteneriate 
cu Institutul Român pentru 
Drepturile Omului, Agenția 
Națională pentru Prevenirea 
Consumului de Droguri și 
Agenția Națională pentru 
Prevenirea Traficului de 
Persoane, pe baza cărora se 
vor desfășura în acest an 
şcolar diferite activități 
pentru elevi.

Magia Sărbătorilor de Iarnă a 
început pentru toţi şcolarii 
chitileni care, vreme de o 
săptămână, au participat la 
serbările de Crăciun, momente de 
culoare şi bucurie în care au 
cântat, au desenat şi au recitat 

poezii primind în schimb o 
mulțime de daruri de la Moşul cel 
bun. Pe parcursul întregii luni 
anterioare, cadrele didactice au 
desfășurat o activitate 
educațională deosebită, împreună 
cu copiii pregătind momentele 

Crăciun de poveste pentru toţi copiii!”, o 
campanie caritabilă ce şi-a derulat cea de-a doua 

ediţie la Chitila: peste 500 de cutii cu daruri au 
adus bucurie în ochii şi sufletele micuţilor din 
oraş. Proiectul reprezintă o încercare, pornită 
anul trecut şi devenită din ce în ce mai amplă, de 
a face lumea un loc mai frumos pentru copiii din 
Chitila şi de a demonstra că nişte oameni cu 
inimă mare pot schimba puţin realitatea 
acestora, în prag de Crăciun. Campania de 
daruri destinate copiilor a fost iniţiată anul 
trecut de câteva entităţi care au decis să-şi 
unească forţele pentru a ridica nivelul 
educațional şi, nu numai, al micuților chitileni. 
Este vorba despre: Primăria Chitila, „Media 10 
Afterschool”, Fundaţia „Pro Chitila”, Fundaţia 
„Preţuieşte clipa”, Asociaţia „Sgrafito” al cărei 
preşedinte, plasticianul Emilia Marinescu, a 

creat și sigla campaniei, Şcoala Gimnazială 
„Prof. Ion Vişoiu”, Asociaţia „Acuma” şi Biserica 
„Sf. Ioan Botezătorul”. Lor li s-au alăturat şi cei 
de la Grădiniţa Voinicel, dar şi o mulţime de 
voluntari care, transformaţi în spiriduşi ai 
Moşului, au lucrat zile întregi la pregătirea 
cadourilor pentru anul acesta. Amintindu-şi de 
bucuria copiilor care au primit daruri anul 
trecut, voluntarii au mers să adune darurile, au 
trudit la împachetarea lor şi au ajutat să fie 
sortate şi transportate. Cărți, caiete, creioane, 
haine, dulciuri şi jucării sunt doar câteva dintre 
lucrurile pe care toți cei care au dorit să facă o 
bucurie celor mici le-au pus în cutiile pe care le-
au ambalat frumos şi care au luat apoi drumul 
către fiecare şcoală şi grădiniţă din Chitila.

Poveste cu cinci sute de daruri de sărbători

festive ale întâlnirii cu Moş 
Crăciun. Au decupat, au desenat şi 
colorat, au lipit folosind cu 
creativitate o mulţime de 
materiale, au creat costume şi 
măşti întruchipând toate 
personajele lor favorite din basme, 
au repetat şi pregătit colinde și 
montaje cu mici scenete 
distractive, au avut şi un Secret 
Santa, cu daruri făcute în taină 
colegilor şi colegelor cele mai 
bune, dar şi un Crăciun Altfel, 
unde fiecare copil a pregătit singur 
ce a vrut, o poezie, un cântec, un 
dans popular, o scenetă sau un 
colind, şi-a creat singur costumul, 
cu multă migală și mult-mult suflet 
şi le-a prezentat fără nici o 
repetiţie. Personajele care s-au 
bucurat de cele mai multe 
aprecieri şi de cele mai haioase 
întruchipări au fost Rudolf, renul 

favorit al Moşului, glumeţii 
oameni de zăpadă şi, desigur, 
spiridușii iuţi şi harnici. Fiecare 
clasă a organizat un program 
propriu şi, ştiind cu siguranță că 
nu mai este mult până când va sosi 
Moşul cu daruri, au recitat cu toţii, 
cu entuziasm, poezii, au 
interpretat colinde şi cântece 
tradiționale românești de 
Sărbători, ba chiar au avut și un 
program de dansuri dedicate lui 
Moș Crăciun și anotimpului în care 
ne aflăm. 
Spectacolele micilor şcolari, fiecare 
deosebit în felul său, au făcut 
deliciul celor prezenţi: părinţii, 
bunicii, prietenii şi toţi invitaţii, 
printre care s-au numărat şi 
oficialități din educaţie şi din 
administraţia publică, au fost cu 
toţii încântați de munca şi 
inventivitatea copiilor.

superb de vocea caldă şi 
vibrantă a tinerei interprete 
de muzică populară, Daniela 
Maria Oprică, pentru ca, în 
final, recitalul apreciatei 
interprete Adda, să smulgă 
urale și ropote fierbinţi de 
aplauze.

O cascadă luminoasă
Seara s-a îndreptat dintr-un 
moment de încântare într-
altul, spre clipa aşteptată de 
toată lumea, cea în care 
primarul Emilian Oprea, 
secondat de doi elevi olimpici 
din Chitila, au apăsat 
împreună butonul pregătit 
pentru pornirea luminilor de 
Crăciun. Urându-le mulţi ani 
şi sărbători de iarnă tihnite 
cetăţenilor oraşului, primarul 
Emilian Oprea şi-a mărturisit 

bucuria de a fi din nou 
împreună cu chitilenii alături 
de care a făcut lucruri 
minunate, pentru ca oraşul 
să fie tot mai frumos. 
Subliniind dorinţa tuturor de 
a întâmpina sărbătoarea 
Naşterii Domnului așa cum 
se cuvine, cu lumină și 
bucurie în suflet, în armonie 
şi înțelegere, într-un oraș 
frumos și civilizat, cu oameni 
calzi și buni, primarul 
Emilian Oprea i-a invitat pe 
toţi să se bucure de 
sărbătoarea Crăciunului. Iar 
după numărătoarea 
obişnuită, impresionantul 
brad, ajuns acolo mulţumită 
lui Dionisie Olteanu, un 
chitilean de suflet, s-a 
îmbrăcat în strălucire şi 
culoare!



Trei, doi, unu... Crăciun!
Chitila a trăit şi în 2016 spectacolul magic al aprinderii luminilor de 
Crăciun în bradul uriaş aşezat în parcul Casei de Cultură, eveniment 
născut în urmă cu câţiva ani la iniţiativa primarului Emilian Oprea 
şi care a devenit deja tradiţie a oraşului

Festivitatea impresionantă, 
desfăşurată aşa cum ne-am 
obişnuit cu toţii, în ziua de 
Sfântul Nicolae, a fost 
urmată şi de aprinderea 
luminilor care împodobesc 
parcurile şi străzile Chitilei, 
a decoraţiunilor 
strălucitoare, ghirlandelor 
cu lumini colorate şi 
figurinelor de tot felul, 
iluminaţie care dă semnul 
începutului Sărbătorilor de 
Iarnă în oraş. Atmosfera 
evenimentului organizat de 
Primăria orașului Chitila cu 
sprijinul Fundației „Pro 
Chitila” a fost fierbinte în 
ciuda frigului pătrunzător, 
alături de organizatori 
venind o mulţime de 
chitileni dornici să ia parte 
la spectacolul deosebit. Au 
fost foarte mulţi copii, au 
fost părinţi şi bunici, rude şi 

prieteni, au fost tineri, dar 
şi seniori ai oraşului, veniţi 
cu toţii să se bucure de 
bradul uriaş îmbrăcat în 
perdea de lumini, semn al 
renaşterii şi al sărbătorii. În 
jurul bradului, luminat de 
sute de beculeţe şi 
ghirlande, împodobit cu 
figurine strălucitoare, 
globuri şi beteală argintie, 
s-au strâns și mulți invitaţi 
alături de edilii oraşului, de 
oficialităţi, consilieri locali 
şi membri ai comunităţii, 
toţi aşteptând cu nerăbdare 
spectacolul artistic 
organizat cu acest prilej.

Recitalul talentelor
Startul l-au dat cei mai mici 
artişti ai Chitilei, copiii 
talentaţi de la Grădinița 
„Voinicel”, coordonaţi de 
educatoarele Elena Ciulacu 

și Irina Adam, al căror 
recital a cuprins colinde: 
„Domn, Domn să-nălțăm!” 
şi „Un altfel de colind”, dar 
și un savuros dans pe 
melodia „Jingle bells” şi 
care a fost aplaudat din 
toată inima de părinţii lor 
mândri, dar şi de toţi cei 
prezenţi. Emoţia stârnită de 
versurile colindelor 
străvechi, venite din bătrâni 
şi dedicate Naşterii, s-a 
amplificat la urcarea pe 
scenă a Ansamblului 
folcloric vocal-instrumental 
„Doruleţul”, coordonat de 
prof. Gheorghe Georgescu, 
prezenţe constante în 
spectacolele organizate în 
oraş şi de curând invitaţi să 
cânte la concertul aniversar 
al formației „Bere Gratis” 
alături de maestrul 
Gheorghe Zamfir.
Au urmat, însoțite de 
prezentarea inspirată a 
Nadinei Negoiță, voluntar al 
fundației „Pro Chitila”, alte 
talente locale aplaudate la 
scenă dechisă: micuții 
dansatori de la Clubul de 
dans sportiv Chitila, 
îndrumați de prof. Bogdan 
Stănescu, ce au încântat 
invitaţii cu graţia lor, dar şi 
Antonia Grigore, 
câștigătoarea Premiului I la 
Festivalul Tinereții 2012. 
Apoi aplauzele au avut 
drept ţintă piesele cântate 

O săptămână specială 
La Şcoala Gimnazială „Prof. Ion Vișoiu” din Chitila s-a desfăşurat 
cea mai frumoasa săptămână de şcoală a acestui semestru, cea din 
cadrul Programului Educaţional „Şcoala altfel”.

Copiii s-au pregatit pentru venirea lui Moş Crăciun

Programul „Şcoala altfel” a 
avut loc vreme de cinci zile 
în toate clasele din toate 
instituţiile de învăţământ 
din Chitila, după un orar 
special, care a cuprins o 
mulţime de activităţi cu 
caracter nonformal stabilite 
din timp de către cadrele 
didactice împreună cu 
elevii şi părinţii lor şi care 
au fost menite să dezvolte 
cunoştinţele şi aptitudinile 
elevilor în diferite domenii. 
În această săptămână, 
porţile şcolilor chitilene au 
fost deschise pentru a 
permite invitaţilor – 
părinţi, colegi, 

reprezentanţi ai unor 
asociaţii sau organizaţii 
nonguvernamentale 
partenere ale programului - 
să ia parte la cele mai 
interesante activităţi alături 
de copii şi de profesorii lor. 
„Plecând de la opțiunile 
elevilor exprimate în cadrul 
orelor de dirigenție, dar și 
pe baza opțiunilor 
părinților exprimate în 
cadrul ședințelor cu 
părinții, fiecare Comisie 
Metodică a elaborat un 
plan de activități cu 
obiective precise, iar 
cadrele didactice ale școlii 
au desfășurat, pentru elevi 
și împreună cu aceștia, o 
serie de activități, care mai 
de care mai interesante. 
Dintre acestea enumerăm: 
Logică și perspicacitate, 
Literatură și film, O altfel 
de istorie, Viitorul începe 
azi - orientare școlară, Jack 
and the Beantalk - atelier 
de teatru, Cupa 
speranțelor, Şi eu mănânc 
sănătos, Educație sexuală, 
Cartea trasă în ciocolată, 
Deciziile mele, Jocul minţii, 
iar pentru copiii din 
învăţământul preşcolar şi 
primar: Şi noi suntem 

actori, Carnavalul 
personajelor, Micii cofetari, 
Micii cercetători, Minte 
sănătoasă, EcoJucării, 
Ajutăm Planeta Pământ, 
Salata de fructe, Jocuri 
Mind Lab, Clubul de 
lectură, ABC rutier şi multe 
altele.
S-au bucurat de un interes 
sporit și au avut un număr 
foarte mare de participanți 
din rândul elevilor 
următoarele activități: 
Concursul interjudeţean de 
Limba Română „Sunt suflet 
din sufletul neamului meu” 
coordonat de prof. dr. Ioan 
Gheorghişor, Atelierul de 
Ceramică din Chitila unde 
copiii au realizat obiecte 
din ceramică, „Târgul de 
toamnă” desfăşurat în Sala 
de Sport a Şcolii 
gimnaziale, unde cei peste 
400 de copii participanţi au 
realizat (ajutați de părinţi) 
produse din seminţe, 
frunze, aranjamente inedite 
din frunze şi flori uscate, 
prăjituri, iar prin vânzarea 
acestora s-a constituit un 
fond financiar al claselor 
participante din care se vor 
cumpăra cele necesare la 
clasă, dar şi „Drepturile 

omului - universalitate sau 
privilegiu?”, o activitate 
coordonată de prof. Felicia 
Ion şi prof. Ştefania 
Duminică. Aceasta din urmă 
a avut trei secţiuni: o 
culegere de eseuri ale elevilor 
pe tema menţionată, o 
secţiune cu titlul „Drepturile 
omului în poveşti” şi 
vernisajul unei expoziţii de 
desene realizate de copii, pe 
această temă, iar ocupanţii 
primelor trei locuri la fiecare 
secțiune ale acestei activităţi 
au primit premii din partea 
Institutului Român pentru 
Drepturile omului”, ne-a 

precizat profesoara Felicia 
Ion, coordonator al 
proiectelor şi programelor 
educative din şcoala „Ion 
Vişoiu”.
De asemenea, în această 
perioadă, prof. Felicia Ion a 
reușit să încheie parteneriate 
cu Institutul Român pentru 
Drepturile Omului, Agenția 
Națională pentru Prevenirea 
Consumului de Droguri și 
Agenția Națională pentru 
Prevenirea Traficului de 
Persoane, pe baza cărora se 
vor desfășura în acest an 
şcolar diferite activități 
pentru elevi.

Magia Sărbătorilor de Iarnă a 
început pentru toţi şcolarii 
chitileni care, vreme de o 
săptămână, au participat la 
serbările de Crăciun, momente de 
culoare şi bucurie în care au 
cântat, au desenat şi au recitat 

poezii primind în schimb o 
mulțime de daruri de la Moşul cel 
bun. Pe parcursul întregii luni 
anterioare, cadrele didactice au 
desfășurat o activitate 
educațională deosebită, împreună 
cu copiii pregătind momentele 

Crăciun de poveste pentru toţi copiii!”, o 
campanie caritabilă ce şi-a derulat cea de-a doua 

ediţie la Chitila: peste 500 de cutii cu daruri au 
adus bucurie în ochii şi sufletele micuţilor din 
oraş. Proiectul reprezintă o încercare, pornită 
anul trecut şi devenită din ce în ce mai amplă, de 
a face lumea un loc mai frumos pentru copiii din 
Chitila şi de a demonstra că nişte oameni cu 
inimă mare pot schimba puţin realitatea 
acestora, în prag de Crăciun. Campania de 
daruri destinate copiilor a fost iniţiată anul 
trecut de câteva entităţi care au decis să-şi 
unească forţele pentru a ridica nivelul 
educațional şi, nu numai, al micuților chitileni. 
Este vorba despre: Primăria Chitila, „Media 10 
Afterschool”, Fundaţia „Pro Chitila”, Fundaţia 
„Preţuieşte clipa”, Asociaţia „Sgrafito” al cărei 
preşedinte, plasticianul Emilia Marinescu, a 

creat și sigla campaniei, Şcoala Gimnazială 
„Prof. Ion Vişoiu”, Asociaţia „Acuma” şi Biserica 
„Sf. Ioan Botezătorul”. Lor li s-au alăturat şi cei 
de la Grădiniţa Voinicel, dar şi o mulţime de 
voluntari care, transformaţi în spiriduşi ai 
Moşului, au lucrat zile întregi la pregătirea 
cadourilor pentru anul acesta. Amintindu-şi de 
bucuria copiilor care au primit daruri anul 
trecut, voluntarii au mers să adune darurile, au 
trudit la împachetarea lor şi au ajutat să fie 
sortate şi transportate. Cărți, caiete, creioane, 
haine, dulciuri şi jucării sunt doar câteva dintre 
lucrurile pe care toți cei care au dorit să facă o 
bucurie celor mici le-au pus în cutiile pe care le-
au ambalat frumos şi care au luat apoi drumul 
către fiecare şcoală şi grădiniţă din Chitila.

Poveste cu cinci sute de daruri de sărbători

festive ale întâlnirii cu Moş 
Crăciun. Au decupat, au desenat şi 
colorat, au lipit folosind cu 
creativitate o mulţime de 
materiale, au creat costume şi 
măşti întruchipând toate 
personajele lor favorite din basme, 
au repetat şi pregătit colinde și 
montaje cu mici scenete 
distractive, au avut şi un Secret 
Santa, cu daruri făcute în taină 
colegilor şi colegelor cele mai 
bune, dar şi un Crăciun Altfel, 
unde fiecare copil a pregătit singur 
ce a vrut, o poezie, un cântec, un 
dans popular, o scenetă sau un 
colind, şi-a creat singur costumul, 
cu multă migală și mult-mult suflet 
şi le-a prezentat fără nici o 
repetiţie. Personajele care s-au 
bucurat de cele mai multe 
aprecieri şi de cele mai haioase 
întruchipări au fost Rudolf, renul 

favorit al Moşului, glumeţii 
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nu mai este mult până când va sosi 
Moşul cu daruri, au recitat cu toţii, 
cu entuziasm, poezii, au 
interpretat colinde şi cântece 
tradiționale românești de 
Sărbători, ba chiar au avut și un 
program de dansuri dedicate lui 
Moș Crăciun și anotimpului în care 
ne aflăm. 
Spectacolele micilor şcolari, fiecare 
deosebit în felul său, au făcut 
deliciul celor prezenţi: părinţii, 
bunicii, prietenii şi toţi invitaţii, 
printre care s-au numărat şi 
oficialități din educaţie şi din 
administraţia publică, au fost cu 
toţii încântați de munca şi 
inventivitatea copiilor.

superb de vocea caldă şi 
vibrantă a tinerei interprete 
de muzică populară, Daniela 
Maria Oprică, pentru ca, în 
final, recitalul apreciatei 
interprete Adda, să smulgă 
urale și ropote fierbinţi de 
aplauze.
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toată lumea, cea în care 
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din Chitila, au apăsat 
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Crăciun. Urându-le mulţi ani 
şi sărbători de iarnă tihnite 
cetăţenilor oraşului, primarul 
Emilian Oprea şi-a mărturisit 

bucuria de a fi din nou 
împreună cu chitilenii alături 
de care a făcut lucruri 
minunate, pentru ca oraşul 
să fie tot mai frumos. 
Subliniind dorinţa tuturor de 
a întâmpina sărbătoarea 
Naşterii Domnului așa cum 
se cuvine, cu lumină și 
bucurie în suflet, în armonie 
şi înțelegere, într-un oraș 
frumos și civilizat, cu oameni 
calzi și buni, primarul 
Emilian Oprea i-a invitat pe 
toţi să se bucure de 
sărbătoarea Crăciunului. Iar 
după numărătoarea 
obişnuită, impresionantul 
brad, ajuns acolo mulţumită 
lui Dionisie Olteanu, un 
chitilean de suflet, s-a 
îmbrăcat în strălucire şi 
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Alătură-te 
echipei noastre!

www.pro-chitila.ro

CONTACT SERVICE AUTO
Telefoane:

0720.555.753 / 0728.929.880
E-mail: office@gemaral.ro

PETRECERE REVELION 2017
O atmosferă unică pentru o noapte magică: stil, eleganţă, bun gust, muzică bună şi 
un meniu cu savoare aparte, în „cinci acte”, un mix de texturi şi arome inedite ce vă 
va purta pas cu pas către 2017. Echipa restaurantului Casa Vânătorească vă 
aşteaptă să sărbătorim împreună trecerea dintre ani şi totodată vă urează 
multă sănătate, bucurii şi prosperitate în anul ce urmează!
Rezervă acum, locurile sunt limitate.

http://www.pro-chitila.ro/

